
Olot est� pendent d«un estudi d«ef ic�cia del servei

d«ambul�ncies p�bliques

OLOT | X. V.

L'alcalde d'Olot, Josep Maria Corominas (CiU), en el darrer ple va indicar que est� pendent de l'estudi de

l'ef ic�cia de l'actual concessi� del servei d'ambul�ncies comen�at pel Depar tament de Salut. Corominas i el seu

equip van votar en contra d'una moci� de la CUP que demanava el canvi immediat de la nova organitzaci� de

l'atenci� sanit�ria del transpor t urgent de la Garrotxa. La moci� va comptar amb els vots d'ERC, la CUP i OeC.

Aix� no obstant, la majoria de la coalici� CiU-PSC va tombar la moci�.

L'alcalde va exposar: ÇLes informacions s�n que en el servei no urgent en un principi les prestacions eren for�a

dolentes, per� que han anat canviantÈ. Va justif icar:?ÇEn un principi, la nova concession�ria no coneixia massa

b� els detalls de treballar a les comarques i no treballar a la capitalÈ.

Abans, Anna Descals (CUP), va dir:?ÇDes del grup de treball d'atenci� de salut de la CUP s'ha detectat que, arran

de la nova organitzaci� d'atenci� extrahospital�ria urgent al territori catal�, la poblaci� de la Garrotxa pot

quedar desatesaÈ. Va resaltar la necessitat de m�s ambul�ncies medicalitzades amb UCI m�bil.
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